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Svenska 
Golfférbundet 

FORBUNDSMOTESPROTOKOLL 2025 

Protokoll fort vid Svenska Golfforbundets (SGF) Forbundsméte (FM) 

söndagen den 6 april 2025 pa Scandic Infra City, Upplands Väsby. 

INLEDNING 

Férbundsordférande Maria Möller hälsade alla pa plats och pa lank hjärtligt välkomna. 

Parentation 

Jim Suckling Golftranare och hedersmedlem i PGA. 

Göran Lundqvist VM-spelare 1974-1980, vann SM-match och blev årets golfare 1975. 

Leif Einarsson Golfhistoriker, styrelseledamot i golfhistoriska sällskapet och 

golfmuseet. 

Tony Lidholm EM-spelare, professionell spelarkarriär och golftranare. 

Per Erlandsson Projektledare Volvo Open, PLM Open och Scandinavian Masters. 

Till deras minne ägnades en tyst minut. 

I sitt inledningsanförande framhöll Maria Möller bland annat att: 

e viiårigen kan summera ett fantastiskt fint golfår fyllt av idrottsliga framgångar på den 

internationella scenen, 

e pojklandslaget vann EM-guld i Italien och att svenska golfspelare vann inte mindre än 47 

internationella segrar. Inger Lindblad och Ludvig Åberg på PGA-touren är två, bland 

många, av våra internationella stjärnor, 

e 561677 medlemmar i golfklubbarna är nytt rekord och ett tydligt tecken på att golfen är en 

stor och viktig del och aktör i samhället, 

e vårt gemensamma och intensiva arbete med Strategi 2031 vittnar om kraft och styrka, 

e korthålsbanor numer också kan banvärderas vilket skapar ytterligare spelmöjligheter för fler, 

e "Min Golf bokning= har fått ett enormt genomslag under året med mer än 5,5 miljoner 

bokningar, att jämföras med SJ-appens dryga 10 miljoner tidbokningar, 

e arbetet med hållbarhet fortsätter, t.ex. genom samarbetet med Världsnaturfonden och 

satsningen "Gör golfen vildare9, 

e kommande beslut angående strategi 2031 (med spelet och spelaren i centrum) och 

Maxtaket (för att möjliggöra fortsatt golfspel i hela Sverige, från norr till söder) har stor 

betydelse för vår fortsatta framgång. G 
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Maria Möller avslutade sitt anförande med att tacka ledamöterna i förbundsstyrelsen för det 

fina samarbetet under 2024. Maria tackade också alla golfspelare, golfklubbar och golfbolag, 

golfdistriktsförbund, RF/SISU Idrottsutbildarna, valberedningen, kommittéer, nämnder, 

sponsorer och samarbetspartners, förtroendevalda, ideella samt personalen i golfförbundet 

för allt engagemang och arbete som läggs ner i golfens tjänst. 

Därefter förklarades förbundsmötet öppnat. 

51 Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes till att omfatta 70 ombud med 75 röster (bilaga 1). 

§2 Fraga om mötets utlysande 

Mötet förklarades vara i stadgeenlig ordning utlyst. 

§3 Val av métesordférande och sekreterare 

Till mötesordförande valdes Anna Iwarsson, ordförande i Riksidrottsstyrelsen RF/SISU 

Idrottsutbildarna. 

Till métessekreterare valdes Thomas Bergman, SGF. 

Anna Iwarsson tackade för förtroendet och inledde med att konstatera att det finns mycket att 

glädjas över. Hon lyfte bland annat att: 

e idrotten i Sverige aldrig haft så många barn och ungdomar i aktiv föreningsverksamhet, 

e föreningarna äntligen hämtat sig fran pandemiaren, 

e paraverksamheten idag är en integrerad del i 62 av 72 idrottsförbund, 

e 285 av 290 kommuner gör stora satsningar i verksamhet särskilt riktad till målgruppen 65+, 

e idrottsliga satsningar fortsätter i särskilt utsatta områden. Fler än 300 föreningar har idag 

verksamhet i 30 olika idrotter och att golfen också välkomnas att bidra i dessa områden, 

e SISU Idrottsutbildarnas verksamhet fortsätter att växa. Extra fokus läggs på unga ledare 

inom områdena förenings- och demokratikunskap. Varannan deltagare är 25 år eller yngre 

och det råder total jämställdhet, 

e Marie Cederschiölds högskola nyligen publicerat en forskningsstudie - på uppdrag av 

regeringen - angående ideellt engagemang. Studien visar att idrottsrörelsen står för den 

högsta andelen ideellt engagerade personer inom civilsamhället, vilket dessutom motbevisar 

myten om att unga inte vill engagera sig. 

Anna Iwarsson nämnde avslutningsvis att Riksidrottsmötet hålls i maj där en av de stora 

frågorna som ska beslutas om är strategin för svensk idrott mot 2035. I det sammanhanget 

konstaterade Anna att det är extra glädjande att ta del av golfens fina arbete med strategi 2031. 
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§4 Val av tva protokolljusterare och tva réstraknare 

Till protokolljusterare valdes Marlene Sandberg Andersson, Dalarnas GDF, och Martin 

Sdderberg, Upplands GDF 

Till rösträknare valdes Maria Bengtsson, Bohuslan-Dals GDF och Hans Westin, 

Östergötlands GDF. 

§5 Fastställande av arbetsordning och féredragningslista 

Mötet fastställde av forbundsstyrelsen utsant förslag (bilaga 2). 

§6 Föredragning av verksamhetsberattelse 

Gunnar Håkansson, Generalsekreterare, kommenterade i sammandrag den framlagda 

verksamhetsberättelsen. 

Verksamhetsberättelsen för 2024 betraktades föredragen med anledning av utskick och 

Generalsekreterarens redovisning (bilaga 3). 

Mötet beslöt att med godkännande lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

87 Föredragning av verksamhetsrevisorernas berättelse 

Revisionsberättelsen för 2024 betraktades föredragen med anledning av utskick och 

föredragning av verksamhetsrevisorerna Ann Holst och Jan-Erik Falk (bilaga 4). 

Mötet beslöt att med godkännande lägga verksamhetsrevisorernas berättelse till handlingarna. 

§8 Behandling av férbundsstyrelsens årsredovisning 

Bo Bengtsson, bitr Generalsekreterare, foredrog och kommenterade valda delar i 

årsredovisningen samt föredrog férbundsstyrelsens förslag till disposition av årets resultat. 

Årsredovisningen för 2024 betraktades föredragen med anledning av utskick och föredragning 

(bilaga 5). 

Mötet beslöt att med godkännande lägga förbundsstyrelsens årsredovisning till handlingarna. 

59 Föredragning av revisorernas berättelse 

Auktoriserad revisor Anders Lundgren, Nexia revision Stockholm KB, redogjorde för 

revisionsarbetet under räkenskapsåret 2024 och kommenterade valda delar i 

revisionsberättelsen. 
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Anders avslutade sin redogörelse med att tillstyrka att Förbundsmötet fastställer resultat- 

och balansräkningen för moderföreningen och koncernen, att Förbundsmötet disponerar 

resultatet enligt förslag samt beviljar styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024 

(bilaga 6). 

Mötet beslöt att lägga revisorernas berättelse till handlingarna. 

510 Fråga om fastställande av resultat- och balansräkning samt beslut om disposition 

av resultatet enligt fastställd balansräkning 

Förbundsstyrelsen föreslog förbundsmötet besluta 

att avsätta 23 310 000 kr av det samlade överskottet (fria kapitalet) på 68 275 024 kr 

till ändamålsbestämda medel, 

att de avsatta ändamålsbestämda medlen om totalt 30 000 000 kr ska användas för att 

a) genomföra beslutade fyra prioriterade satsningar i Verksamhetsinriktningen, 

b) utreda förutsättningarna för att införa Sportregioner och i så fall finansiera 

etablerandet av Sportregionerna, och : 

c) supportera genomförandet av internationella professionella tävlingar i 

Sverige, samt 

att kvarvarande samlade överskott om 44 965 024 kr överförs i ny räkning. 

Mötet fastställde resultaträkningen för verksamhetsåret 2024-01-01--2024-12-31 med 

ett överskott i moderföreningen om 10,8 mkr och balansräkningen med en omslutning 

omfattande 99,9 mkr. 

Mötet beslöt att balanserat kapital 44 965 024 kr överförs i ny räkning efter ianspråktagna 

ändamålsbestämda medel på 30 000 000 kr. 

st Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen 

Mötet beslöt att bevilja förbundsstyrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024 i enlighet 

med revisorernas förslag. 

§12 Proposition 1. Forbundsstyrelsen hade framlagt förslag om "Införandet av ett 

Maxtak för antalet aktiva Golf-ID som en klubb far utfärda= 

Férbundsstyrelsens förslag ansågs föredragen dels i enlighet med utsänd handling (bilaga 7), 

dels efter föredragning av Staffan Johansson, förbundsstyrelsen. 

Mikael Bengtsberg, Stockholms GDF, yrkade avslag till förbundsstyrelsens förslag. 

Förbundsstyrelsen föreslog förbundsmötet gå till votering (rösträkning) inför beslut. 
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Förbundsstyrelsen föreslog förbundsmötet besluta 

att införa ett Maxtak för antalet aktiva Golf-ID som en golfklubb eller golfbolag har 

rätt att utfärda enligt avsnitt 2 till 7 enligt framlagt förslag. 

Omröstning genom att ombuden höll upp sina röstkort genomfördes. 

Förbundsstyrelsens förslag bifölls med 62 röster, Stockholms GDF:s yrkande om avslag bifölls 

med 8 röster och 5 röster lämnades blanka. 

Mötet beslöt att bifalla förbundsstyrelsens förslag. 

§13 Proposition 2. Forbundsstyrelsen hade framlagt förslag om "Ändringar i SGF:s 

stadgar med anledning av inférandet av Maxtaket och en ny medlemskategori for 

Golfklubb" 

Förbundsstyrelsens förslag ansågs föredragen dels i enlighet med utsänd handling (bilaga 8), 

dels efter föredragning av Birgitta Wilhelmsson, förbundsstyrelsen. 

Förbundsstyrelsen föreslog förbundsmötet besluta 

att ändra 1 kap 3 8 enligt förslaget i avsnitt 3, 

att ändra 3 kap 1-11 88 enligt förslaget i avsnitt 4, 

att ändra 4 kap 1-4 88 enligt förslaget i avsnitt 5, 

att lägga till 5 kap 1-10 88 enligt förslaget i avsnitt 6, och 

att ändra tidigare 5 kap 1-2 88 till 6 kap 1-2 88 enligt förslaget i avsnitt 7. 

Omröstning genom acklamation genomfördes. 

Mötet beslöt att bifalla förbundsstyrelsens förslag med nödvändig kvalificerad majoritet (två 

tredjedelar av antalet avgivna röster). 

§14 Proposition 3. Férbundsstyrelsen hade framlagt förslag om "Andringar i 

regelverket för Grönt Kort= 

Förbundsstyrelsens förslag ansågs föredragen dels i enlighet med utsänd handling (bilaga 9), 

dels efter föredragning av Malin Pellborn, förbundsstyrelsen. 

Förbundsstyrelsen föreslog förbundsmötet besluta 

att ändra regelverket för Grönt Kort enligt framlagt förslag, 

att regeländringarna ska träda i kraft den 6 maj 2025 i samband med driftsättning 

av ändringarna i GIT. 
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Med anledning av att regeländringarna föreslås träda i kraft den 6 maj 2025 föreslog 

mötesordföranden, Anna Iwarsson, förbundsmötet besluta att beslutet är omedelbart justerat 

om mötet röstar bifall till förbundsstyrelsens förslag. 

Mötet beslöt att bifalla förbundsstyrelsens förslag och mötesordförandens förslag om 

omedelbar justering. 

515 Fastställande av strategi 2031 och verksamhetsinriktning 2026-2028 

Förbundsstyrelsen förslag till strategi 2031 med verksamhetsinriktning för SGF 2026-2028 

ansågs föredragen dels i enlighet med utsänd handling (bilaga 10), dels efter föredragning av 

Martin Karlsson förbundsstyrelsen. 

Förbundsstyrelsen föreslog förbundsmötet besluta 

att fastställa verksamhetsinriktningen i enlighet med framlagt förslag. 

Mötet beslöt att bifalla förbundsstyrelsens förslag. 

516 Fastställande av antalet ledamöter i förbundsstyrelsen 

Valberedningen, genom ordförande Charlotta Nordenberg, föreslog att förbundsstyrelsen ska 

bestå av ordförande och sex ordinarie ledamöter (bilaga 11). 

Mötet fastställde i enlighet med valberedningens förslag. 

§17 Fastställande av ersättning till forbundsstyrelsens ledamöter 

Valberedningen, genom ordförande Charlotta Nordenberg, föreslog förbundsmötet besluta 

att höja ersättningen på så sätt att förbundsstyrelsens ordförande ersätts med två 

inkomstbasbelopp (161 200 kr) och förbundsstyrelsens övriga ledamöter ersätts 

med ett inkomstbasbelopp (80 600 kr), bilaga 12. 

Mötet fastställde i enlighet med valberedningens förslag. 

§18 Föredragning av valberedningens förslag till förbundsstyrelse, revisorer, 

verksamhetsrevisor, Juridiska Nämnden samt nominering av andra kandidater 

Valberedningens ordförande, Charlotta Nordenberg, redogjorde för valberedningens förslag 

(bilaga 13). 

Förbundsstyrelse 

Till ordförande för ett år föreslogs omval av Maria Möller, Huvudstadens GK och Mölle GK. 

n 
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Till ledamöter för två år föreslogs omval av Stefan Bengtsson, Hede-Vemdalens GK, Birgitta 

Wilhelmsson, Umeå GK och Malin Pellborn, Täby GK och Gumbalde Resort. 

Revisorer 

Till ordinarie revisor för ett ar föreslogs auktoriserad revisor Anders Lundgren, Nexia revision 

Stockholm KB, och till revisorssuppleant for ett ar föreslogs auktoriserad revisor Daniel 

Boström, Nexia revision Stockholm KB. 

Verksamhetsrevisor 

Till verksamhetsrevisor för två ar föreslogs nyval av Richard Norling, Delsjö GK (bilaga 14). 

Juridiska Namnden 

Till ordförande för ett ar föreslogs omval av Thomas Hedstrand, Torekovs GK. 

Tillledaméter for två år föreslogs omval av Elena Perrone, Kallfors Golf, och Martin Rhodin, 

Sunne GK. 

Till suppleant för ett år föreslogs omval av Magnus Göransson, Skaftö GK. 

Mötet beslöt härefter att nomineringen var avslutad. 

§19 Nominering av valberedning 

På uppdrag av golfdistriktsf6rbunden nominerade Mikael Larsson, Södermanlands GDF, 

Marlene Sandberg Andersson, Dalarnas GDF och Jan-Erik Andersson, Blekinge GDF, ordförande 

och ledamöter till valberedningen (bilaga 15). 

Till ordförande för ett ar föreslogs omval av Charlotta Nordenberg, Bokskogens GK. 

Till ledaméter för två år föreslogs omval av Eva Hultgren, Åkersberga GK och Anders 

Kjellander, Umea Norrmjéle GK. 

Mötet beslöt härefter att nomineringen var avslutad. 

§ 20 Val av ordförande och ledamöter i forbundsstyrelsen, en revisor, en revisors- 

suppleant, en verksamhetsrevisor, ordförande och ledamöter i valberedningen 

samt ordförande, ledamöter och suppleant i Juridiska Nämnden 

Förbundsstyrelse 

a) Till ordförande i förbundsstyrelsen för ett år valdes Maria Möller. 

b) Tillledamöter i förbundsstyrelsen för två år valdes Stefan Bengtsson, Birgitta Wilhelmsson 

och Malin Pellborn. 

see , 
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Revisorer 

c) Till ordinarie revisor för ett år valdes Anders Lundgren och till revisorssuppleant för ett år 

valdes Daniel Boström. 

Verksamhetsrevisor 

d) Till verksamhetsrevisor för två år valdes Richard Norling. 

Valberedning 

e) Till ordförande i valberedningen för ett år valdes Charlotta Nordenberg. 

f) Tillledamöter i valberedningen för två år valdes Eva Hultgren och Anders Kjellander. 

Juridiska Nämnden 

g) Till ordförande i Juridiska Nämnden för ett år valdes Thomas Hedstrand. 

h) Tillledamöter för två år valdes Elena Perrone och Martin Rhodin, 

i) Till suppleant för ett år valdes Magnus Göransson. 

§21 Fastställande av tid och plats för nästkommande férbundsméte 

Férbundsstyrelsen hade framlagt förslag om att nästa forbundsméte halls den 

19 april 2026 i Stockholm. 

Mötet beslöt att bifalla forbundsstyrelsens förslag. 

522 Avslutande av mötet 

Anna Iwarsson tackade för ett bra samarbete under mötesförhandlingarna och för en som 

helhet mycket trevlig och inspirerande helg och lämnade ordet till Maria Moller. 

Maria Möller inledde med att för egen del och å styrelsens vägnar tacka för förtroendet 

ytterligare ett år genom att välkomna styrelsen upp på scenen. Maria tackade sedan: 

e mötesordföranden Anna Iwarsson och mötessekreteraren Thomas Bergman för ett trivsamt 

och stabilt genomförande av förbundsmötet genom att överräcka blommor, 

e Jan-Erik Falk som varit verksamhetsrevisor sedan 2021 och på egen begäran inte ställde 

upp för ytterligare en period. Maria överräckte en gåva och tackade Jan-Erik för det 

engagemang och den erfarenhet han bidragit med i revisionsarbetet, 

e allpersonal SGF-personal för ett utmärkt arrangemang hela helgen. 

Maria Möller önskade att 2025 blir ett minst lika framgångsrikt verksamhetsår som det vi just 

lagt bakom oss och sa blir det nog bara vi vill och gör det tillsammans, avslutande hon. 

SGF:s FM 2025 Va 

<il



Sida 9 av 9 

Därefter förklarade Maria Möller förbundsmötet avslutat. 

Vid protokollet 

Abaue9 
Thomas Bergman 

Motessekreterare 
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